
 
Till: 

Rådet för funktionshinderfrågor, Region Örebro län 

Regionstyrelsen, Region Örebro län 

 

Mycket snack men lite verkstad hos region Örebro län 

 

Tillgängligheten på universitetssjukhuset i Örebro är minst sagt 
problematisk. 

Kösystem där man inte kan få sitt nummer uppläst, platser där ledstråk 
saknas och en ögonmottagning där tillgängligheten är utebliven, är några 
av de brister som vi från Synskadades riksförbund Örebro län pekade på 
i vår rapport från mars 2022. 

Orsaken till att bristerna inom tillgängligheten på Universitetssjukhuset i 
Örebro finns är för att vi inte får komma in i processen i tid när det gäller 
om eller nybyggnationer. 

Om vi får komma in i tid i processen minimeras risken för samma 
problematik som har uppstått i nybyggda H-huset. 

Synskadades riksförbund Örebro län, samlat till årsmöte den 23 april 
kräver: 

Att rådet för funktionshinderfrågor reviderar sina riktlinjer så att det tydligt 
framgår att funktionshinderorganisationerna måste få vara med från start 
i byggprocesser. 

Att regionstyrelsen godkänner ovan nämnda revidering. 

Att de brister som pekats på gällande tillgängligheten åtgärdas snarast 
samt att Synskadades riksförbund Örebro län får löpande information om 
hur arbetet fortskrider. 

Uttalandet antagit vid synskadades riksförbund Örebro läns årsmöte i 
Örebro 2023-04-23 


